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Subject: RE: Akkoord op woordvoeringslijn AstraZeneca -

graag zsm

Received: Fri 3/19/2021 4:20:43 PM

Akkoord.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: EE5122 JEN ominvws.nl>
Datum

EE ak
mrt. 2021 5:03 PM

EE)IEEaminvws nl>, | EY BEN oninvws 11>, BEEFY)

Onderwerp: RE: Akkoord op woordvoeringslijn AstraZeneca -

graag zsm

IEEEii ook akkoord?

BEa- nu in overleg met minister, en als het goed is kom jij net uit overleg

Van: E (5120)JE @ minvws.nl>
Verzonden: vrijdag 19 maart 2021 17:02

son

SELGED EKER rin ERED ED. GED) RE iv.
EEE

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Akkoord op woordvoeringslijn AstraZeneca -

graag zsm

lk ben akkoord.

Van:BEL 151.26 JEER @minvws.ni>
Verzonden: vrijdag 19 maart 2021 16:13

Aan: BE GE)EENco minvws n>; EXENEEDEED) BEE e ninvws >; IEEE B. ERD)
minvws.nl>

Onderwerp: Akkoord op woordvoeringslijn AstraZeneca -

graag zsm

Urgentie: Hoog

Voor de snelheid naar jullie alle drie, kunnen jullie akkoord geven op onderstaande tekst met toevoeging die woordvoering met

media wil delen:

- EMA heeft gisteren bevestigd dat het vaccin van AstraZeneca veilig en effectief is, en dat de voordelen in de vorm van

bescherming tegen het coronavirus vele malen groter zijn dan de risico’s.

- Het is natuurlijk heel belangrijk dat mensen goed geinformeerd zijn.
- Dat geldt overigens voor elk vaccin en elk medicijn.
- Voor wat betreft AstraZeneca zal er over de zeer zeldzame bijwerkingen een waarschuwing worden opgenomen in de

productinformatie van het vaccin, de bijsluiter.
- Daarnaast wordt de brief ‘Vaccin in het kort’ aangepast, deze brief wordt met de uitnodiging voor vaccinatie meegezonden.
- Het CBG informeert ook zorgverleners met daarbij ook een advies aan patiénten gericht.
- En uiteraard wordt ook alle beschikbare publieksinformatie aangepast met een duidelijke uitleg over de veiligheid,

effectiviteit en mogelijke bijwerkingen van AstraZeneca.

- Hier wordt sinds gisteravond, toen het advies van EMA er lag en het besluit genomen werd, keihard aan gewerkt.
- Het gaatdan onder meer over de website en sociale media. En er is extra inzet van andere communicatiemiddelen, zoals

blogs, video's, visuals en advertenties.

- Er komt dus zeker extra communicatie om mensen te informeren over AstraZeneca.

- Dat gebeurt niet alleen via algemene kanalen, maar wordt ook doelgroepgericht ingezet.
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Daarhij worden ook de koepelorganisaties betrokken om informatie onder hun cliénten te verspreiden.

)EE eminvws.ni>

rijdag 19 maart 2021 16:06

minvws.nl>

(BEY) IEEE minvws.nl>;
Onderwerp: RE: lijnen over AstraZeneca

Het deel over communicatie lijkt me goed FREYkun jij voor afstemming zorgen voor het beleidsdeel?

var: (ER IE. NETH (RED) mins

Verzonden: vrijdag 19 maart 2021 15:52

5.1.2e Esi12e3 5.1.2e |] @minvws.nl>;

cc: [FREE IE. GEN) ERFIM @ minvws.nl>; IER

Areas) HEE ninvws.ni>

5.1.2¢ 5.1.2ee EY) < BEY eminvws.ni>
@minvws.ni>; ESES [f. (CEERN)HERES@ minvws.ni>;

Onderwerp: lijnen over AstraZeneca

Urgentie: Hoog

«IEE
Paar vragen:

-Graag jullie akkoord op onderstaande tekst die ik ook wil delen met media. Ik krijg veel persvragen over of er nu extra

communicatie komt.
- Ik wil ook graag, ten behoeve van onze eigen/Hugo’s socials, de link naar het blog dat ook via corporate is/wordt

verspreid. Daar kan dan misschien iets mee.

- Komt er over publieksinformatie ook iets in de Kamerbrief te staan? En zo ja wie is daarmee bezig? Lijkt me goed als de

teksten op elkaar aansluiten.

Hoor graag van jullie. Veel dank!

Spreeklijnen over publiekscommunicatie AstraZeneca

5.1.2i Concept


